



World Food India 2024
September 19-22, 2024

The Ministry of Food Processing Industries (MoFPI), Government of India, is organizing the third edition of the **World Food India (WFI) 2024 from 19 to 22 September 2024 at Pragati Maidan, New Delhi.**

WFI 2024 is envisaged to showcase India as the Food Basket of the World and to explore the investment and collaboration opportunities in food processing, technology, machinery & equipment, manufacturing processes, supply chain, logistics, food retail, etc.

The various components of WFI 2024 comprise of an ***Exhibition, Conference & Thematic knowledge sessions, RBSM for B2B, B2G, and G2G meetings, CEO Roundtables.***

A Reverse Buyer Seller Meet (RBSM) during World Food India 2024, will invite Foreign Buyers from across the globe to have scheduled B2B and B2G meetings with the Exhibitors and enhance multilateral trade in the food and beverage sector.

Applicants are requested to complete information and documents at the “World Food India 2024” through the following website link: <https://worldfoodindia.gov.in/buyerRegistration>. In case you face any problem while filling the form, kindly email to kunal.chaudhary@ficci.com; apoorv.bhatnagar@ficci.com; gurmeet.chawla@ficci.com or connect at +91-9650282444; +91-9891444339; +91-9599763563.

All applications for Hosted Buyers participation are subject to confirmation by Screening Committee. The committee will also decide on the quantum of facilities and hospitality i.e. to-and-fro economy class air tickets, hotel accommodation, local transport, to be granted to the selected participant.

It is requested to send confirmation of participation to **E-mail:** nandini.teaboardofindia@gmail.com, jbiswas.tbi@nic.in, joy2866@gmail.com.

More detailed information is available on the website: www.worldfoodindia.gov.in.



World Food India 2024

19-22 сентября 2024г.

Министерство пищевой промышленности Индии организует 3-ю выставку **“World Food India 2024” (WFI)** с **19 по 22 сентября 2024** в выставочном комплексе **Прагати Майдан, г. Нью-Дели**.

Предполагается, что **WFI 2024** продемонстрирует Индию как мировую продовольственную корзину и изучит возможности инвестиций и сотрудничества в пищевой промышленности, технологиях, машинах и оборудовании, производственных процессах, цепочке поставок, логистике, розничной торговле продуктами питания и т. д.

Различные компоненты WFI 2024 включают **выставку, конференцию и тематические ознакомительные сессии, RBSM (Встреча продавцов-покупателей) для встреч B2B, B2G и G2G, круглые столы генеральных директоров**.

Встреча продавцов-покупателей (RBSM) во время World Food India 2024, соберет иностранных покупателей со всего мира для проведения запланированных встреч B2B и B2G с экспонентами и расширения многосторонней торговли в секторе продуктов питания и напитков.

Кандидатам предлагается заполнить информацию и документы на «World Food India 2024» по следующей ссылке на веб-сайт: <https://worldfoodindia.gov.in/buyerRegistration>. Если у вас возникнут какие-либо проблемы при заполнении формы, отправьте электронное письмо по адресу kunal.chaudhary@ficci.com; apoorv.bhatnagar@ficci.com; gurmeet.chawla@ficci.com или свяжитесь по телефону +91-9650282444; +91-9891444339; +91-9599763563.

Все заявки на участие иностранных покупателей подлежат утверждению Отборочной комиссией. Комиссия также примет решение о количестве удобств и гостеприимства, то есть покрытие расходов на авиабилеты эконом-класса в оба направления, проживания в гостинице, местного транспорта, которые будут предоставлены выбранному участнику.

Просим отправить подтверждение об участии **E-mail:** nandini.teaboardofindia@gmail.com, jbiswas.tbi@nic.in, joy2866@gmail.com.

Более детальная информация доступна на вебсайте: www.worldfoodindia.gov.in.